

Еженедельник новостей МДС, 16-20 марта 2020

IBC Weekly News, March 16-20, 2020

20 марта

На [круглом столе](#) в [Минэкономике](#) исполнительный директор МДС озвучил [рекомендации бизнеса](#) для включения в **План первоочередных мероприятий** правительства по минимизации влияния коронавируса на экономику КР.

На совещании в Министерстве экономики эксперты МДС представили **предложение бизнеса об отсрочке нововведений** в [Порядок вывоза и ввоза](#) в КР золотосодержащих руд и концентратов.

Объявления

Уважаемые члены и партнеры МДС! В связи с объявлением **режима чрезвычайной ситуации** в стране офис МДС переходит на удаленный режим работы. Вы можете связаться с нами по тел. 623679, 623394 и эл. почте: office@ibc.kg.

Встречи с членами МДС

17 марта

Исполнительный директор МДС Аскар Сыдыков и Представитель [ЮНИСЕФ в КР Кристин Жольм](#) обсудили, как расширить сотрудничество работодателей и ЮНИСЕФ в сфере поддержки детей.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР за **16-20 марта**.

Дайджест СМИ

March 20

At a [roundtable at the Economy Ministry](#), IBC Executive Director Askar Sydykov voiced [business recommendations](#) for inclusion in the **Government's Action Plan** of priority measures to minimize the negative consequences of coronavirus.

At a meeting at the Ministry of Economy, IBC representatives presented a **business proposal on deferring innovations to the Procedure** for the export and import of ores and concentrates containing precious metals to/from Kyrgyzstan.

Announcements

Dear IBC members and partners, Due to the announcement of the **emergency regime** in Kyrgyzstan, the IBC office switches to a remote mode of operation. You can contact us by tel. 623679 and 623394 or email: office@ibc.kg.

Meetings with IBC members

March 17

IBC Executive Director Askar Sydykov and [UNICEF Representative in Kyrgyzstan Christine Jaulmes](#) discussed how to enhance cooperation between employers and UNICEF in the field of child support.

Law review

IBC has compiled a weekly review for **March 16-20, 2020** about the most important changes in the Kyrgyz legislation.

Weekly media digest

Представляем [дайджест СМИ](#) за **16-20 марта**: экономика, финансы, бизнес, инвестиции.

В этом выпуске:

- Все границы для перевозки товаров открыты, вводятся дополнительные меры [упрощения условий для бизнеса](#), - премьер М.Абылгазиев
- За 2 года завершен [21 национальный инвестпроект](#) на \$390,6 млн
- МДС предлагает [рекомендации по антикризисным экономическим мерам](#) в связи с распространением COVID-19
- Общее количество [пользователей интернет-услуг в КР](#) составляет 5,7 млн человек, или 88% населения страны
- ЕАБР профинансирует [покупку трех самолетов](#) для «Эйр Манас»
- Казахстан – Узбекистан: [товарооборот превысил \\$2,7 млрд](#)
- Итоги февраля. [Рост экономики](#) вопреки всему

IBC presents you a [weekly media digest](#) for **March 16-20**: economy, business, investment.

In this issue:

- All borders for the transportation of goods are open, additional measures [to simplify doing business](#) are being introduced, Prime Minister Abylgaziev said
- Over the past two years, [21 national investment projects](#) worth \$390.6 million were completed in Kyrgyzstan
- IBC offers [recommendations on anti-crisis economic measures](#) to tackle COVID-19 spread
- There are [5.7 million Internet users](#) in Kyrgyzstan, or 88% of the country's population
- The EDB to finance the purchase of three aircrafts for Air Manas
- Commodity [turnover between Kazakhstan and Uzbekistan](#) exceeded \$2.7 billion
- February results. [Economic growth](#) despite everything



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.